
Årsmötesprotokoll Sikviks Båtsällskap, 2020-01-22 

Bomhus Folkets Hus. 

 

§1 Mötet öppnades av ordföranden Roger Wennberg. 

 

§2 Mötets utlysande godkändes av årsmötet. 

 

§3 Den föreslagna dagordningen godkändes av årsmötet. 

 

§4 Till årsmötesordförande valdes Roger Wennberg. 

 

§5 Till sekreterare för årsmötet valdes Jessica Loeva Hedman. 

 

§6 Val av två stycken justerare och tillika rösträknare valdes Mikael Kock och 

Anders Kock. Röstlängden blev 24 st röstberättigade medlemmar. 

 

§7 Verksamhetsberättelsen för 2019 lästes upp och godkändes av årsmötet.  

 

§8 Den ekonomiska årsredovisningen för 2019 redovisades och godkändes av 

årsmötet.  

 

§9 Revisorernas årsberättelse för 2019 lästes upp och godkändes av årsmötet.  

 

§10 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för år 2019 ställdes till årsmötet. 

Ansvarsfrihet beviljades av årsmötet. 

 

§11 Fastställande av medlemsavgifter, avgifter kommer att stå kvar från 

föregående år. 

 

§12 Styrelsen lade fram förslag för verksamhetsplan och budget för året 2020. 

Tillägg i verksamhetsplanen för 2020 blir att kolla batterierna vid bommen. 

Båda förslagen godkändes av årsmötet.  

 

§13 Val av styrelseledamöter. 

Fyllnadsval av kassör på ett år, är vakant då valberedningen samt styrelsen 

inte hittat någon att tillsätta platsen med. Frågan utgick till medlemmarna på 

årsmötet men platsen förblir vakant. Sekreteraren informerar att det 

kommer att krävas ett extra årsmöte för att välja in en kassör.  

Val av ledamot och brygg/båt ansvarig på en tid av 2 år, omvaldes Ola 

Lind. 

Val av ledamot och hamnansvarig på en tid av 2 år omvaldes Ulf Andersson 



 

§14 Val av revisor för en tid av 2 år omvaldes Anders Grundberg. 

Val av revisorsuppleant för en tid av 1 år omvaldes Curt Jonsson. 

 

§15 Val av valberedning för en tid av ett år omvaldes Robert Svanberg och Peter 

Carlsson. 

 

§16 Medlemsmöten för året 2020 bestämdes till 21 maj och 26 augusti. 

 

§17 Städ- och arbetsdagar för år 2020 redovisades och beslöts till 18-19 april och 

19-20 september.  

Bryggansvariga vid städ och arbetsdagar för 2020 är bryggorna C, D och F.  

 Följande medlemmar är ansvariga vid dessa dagar: 

C6 - Magnus Lindström 

C8 - Peter Carlsson 

D5 - Magnus Grinde 

D7 - Ingela Forsberg 

F12 - L-G Eriksson 

F13 - Fredrik Edberg 

 

 

§18 Inga inkomna skrivelser eller motioner har inkommit till styrelsen. Mötet 

ajournerades för smörgåstårta och kaffe. 

 

§19 Mötet upptas med övriga frågor. 

Uppkörningsrampen är dålig. Vi behöver se över rampen, styrelsen har haft 

upp uppkörningsrampen på dagordningen. Vi behöver mer arbetstimmar 

från medlemmarna för att hinna med att åtgärda rampen. Förslag från 

årsmötet att ha en sjösättarhelg.  Vi behöver ha en till helg för att ha tid att 

hinna med att ordna uppkörningsrampen. Årsmötet beslutar att en ramp ska 

byggas under året 2020. Styrelsen åläggs att ta fram pris för att gjuta ny 

uppkörningsramp. 

 

Bodarnas infästningar till låsbyglarna är dåliga och behöver åtgärdas. Kollas 

upp och åtgärdas vid arbetshelgerna. 

 

Fråga om vad klubben gör åt vägen till båtklubben. Vi har dikat ur och fyllt i 

hålen men det blir ändå inte bättre trots dikning. Korsnäs äger vägen och vi 

har tidigare diskuterat med boende vid vägen men de har inte varit 

intresserade av att åtgärda vägen. Vi fortsätter att hålla efter vägen som vi 

hittills har gjort. 

 



Sociala medier och möjligheterna till att komma i kontakt med 

medlemmarna efterfrågas. Styrelsen blir ålagd att kolla upp priset för sms 

kostnad genom BAS programmet. 

 

Hjärtstartaren har börjat pipa. Den ska pipa då och då och batteriet är nytt 

från och med oktober 2019.  

 

§20 Mötet avslutades. 

 

 

 

Gävle 22 januari 2020 

 

 

……………………………………………………….. …………………………………………. 

Ordförande Roger Wennberg Sekreterare Jessica L Hedman 

 

 

 

 

……………………………………………………… ………………………………………….. 

Mikael Kock Anders Kock 

 

 

 

 


